
ZÁPIS Z 27. JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 
 
Datum jednání: 22. 12. 2021 
Místo jednání: online 
Začátek jednání: 8.30 hod. / Konec jednání: 9.00 hod. 
Jednání řídil: Lukáš Tyl, člen předsednictva redakční rady  
Počet přítomných členů: 6, rada je usnášeníschopná  
Přítomni: Pavel Mareš, Lukáš Tyl, Jiří Komrska, Zuzana Freitas Lopesová, David Kašpar, Denisa 
Řezníčková 
Host: Jan Hamrník, vedoucí tiskového odd. 
Tajemník a zapisovatel: Marcel Pencák (redaktor) 
Počet stran: 1 + 1 (příloha) 
 
_________________________________________________________________________________ 
Návrh programu jednání RR č. 27/2021: 
 
1. Zpětná vazba k prosincovému číslu měsíčníku. 
2. Tematický plán lednového čísla. 
3. Různé. 
 
Za ověřovatelku zápisu navržena Zuzana Freitas. 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
 
_________________________________________________________________________________ 
1. ZPĚTNÁ VAZBA K PROSINCOVÉMU ČÍSLU MĚSÍČNÍKU. 
 
-Členové redakční rady diskutovali o podobě vydání, ale nepřednesli podstatné výhrady či 
připomínky. 
_______________________________________________________________________________ 
2. TEMATICKÝ PLÁN LEDNOVÉHO ČÍSLA. 
  
-Redaktor M. Pencák představil návrh řazení a obsahu lednového čísla. Členové rady položili 
k předloženým podkladům několik otázek, které byly zodpovězeny.  
-Proběhla delší diskuze na téma titulní stránky. Všeobecně byla vyslovena nespokojenost 
s délkou textů v obou bublinách v rámci ilustrace od Ondřeje Rady. P. Mareš zformuloval kratší 
verzi, o jejíž zapracování měl redaktor požádat autora. Z. Freitas se nabídla s podpůrným 
oslovením téhož.   
-J. Komrska a Z. Freitas projevili nesouhlas s navrženým nadpisem článku o opravě dětského 
hřiště na Solidaritě. Po dohodě redaktor nadpis změní. 
-Po vyslovení souhlasu s koncepcí čísla ze strany členů rady byl tento bod ukončen.   
-Rozpis stránek tvoří přílohu tohoto zápisu. 
_________________________________________________________________________________ 
3. RŮZNÉ. 
 
-J. Hamrník informoval členy redakční rady o přípravě výběrového řízení na tisk, neboť 
dosavadní zhotovitel Z+M Logistics vypověděl Praze 10 smlouvu z důvodu velkého nárůstu cen 
polygrafického materiálu (nebyl by schopen tisknout za vysoutěžené ceny) 
V souvislosti s přípravou únorového čísla měsíčníku byl domluven termín konání příštího 
jednání redakční rady na 20. ledna 2022 od 8.30 hod. online. 
 
 
____________________________     ____________________________   
Zapisovatel: Marcel Pencák    Ověřovatelka: Zuzana Freitas 


